
 

                               MINUTA INTILNIRII DIN DATA DE 25.09.2023 

La sedinta extraordinara a Consiliului Local Plesoi avand pe ordinea de zi  proiect de hotarare 

privind  actualizarea devizului general pentru proiectul de dezvoltare locala “Modernizare, extindere 

si dotari pentru Scoala Gimnaziala Plesoi, judetul Dolj”, in urma procedurii de achizitie publica, 

participa urmatorii consilieri: Birsan Iulian, Rac Constantin, Brinzan Pompiliu-Constantin, Sandi 

Stefan,  Bogea Marian. 

Caracterul urgent al sedintei este dat de necesitatea depunerii documentelor la Ministerul 

Dezvoltarii pentru actualizarea datelor din program. 

Convocarea s-a facut prin e-mail, cu confirmare de primire din partea sistemului informatic, 

pentru reprezentantii PNL  si telefonic pentru reprezentantii PSD. 

Procesul verbal al sedintei anterioare se aproba fara obiectii. 

Se pune in vedere domnilor consilieri  sa-si depuna declaratiile de avere si de interese pe platforma 

e-dai. 

La discutii participa primarul. 

Avand  in vedere absenta presedintelui de sedinta se solicita propuneri pentru presedintele de 

sedinta. 

D-l Rac propune presedinte pe domnul Birsan. 

Propunerea pentru domnul Birsan  e acceptata in unanimitate de consilierii prezenti 

Se da citire ordinii de zi.  

Ordinea de zi este aprobata in unanimitate de consilierii prezenti. 

Se trece la proiectul  de hotarare privind actualizarea devizului general pentru proiectul de 

dezvoltare locala “Modernizare, extindere si dotari pentru Scoala Gimnaziala Plesoi, judetul Dolj”, in 

urma procedurii de achizitie publica. 

Se citeste documentatia.  

Primar: de 3 ani am incercat sa scoatem la licitatie si nu s- a reusit. Acum actualizam. 

Vice: nu aveam decopertare in spatele cladiri si nu puteam scoate igrasia din pereti. Am 

renuntat la unele puncte din deviz. 

Primar:am bagat doua sali de clasa  la Camin si la Milovan. 

Asteptam sa vina microbuzul cu 28 de locuri si vom face statie de incarcare. 

Bogea: de ce se sapa la iesire din Plesoi? 

Vice: se decolmateaza podul ce preia apa pluviala. 

Bogea: se poate decolmata canalul colector? 

Primar: sa-si curete oamenii arboretul. 

Primar: mai avem un rest la alimentarea cu apa si facem demersuri pentru finalizare. 



Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de consilierii prezenti. 

Bogea:  nu se deconteaza naveta la scoala?! 

Vice: banii se aloca scolii. 

 

Presedintele declara lucarile sedintei inchise. 

Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal. 

 


